
ACTA DE REUNIÓ

Junta de Centre
Núm. de la sessió: 13
Data i hora: 16/07/2020 10:00
Lloc: Sala de Graus Germà Colón HC0114FR
Descripció: Aquesta reunió ordinària de la Junta de Centre de la FCHS es

desenvoluparà per videoconferència .L'enllaç per connectar-se és el
següent: meet.google.com/nck-ynao-shbLa Sala de Graus Germà
Colón estarà oberta per si algú/alguna vol assistir-hi. En aquest cas,
es prega confirmació prèvia per controlar l'aforament de l'aula.Per a
mes informació, podeu consultar el detall de la reunió a
https://ujiapps.uji.es/goc/rest/publicacion/reuniones/53872?lang=ca

Assistents
Andreu Casero Ripollés - President
Delegació de vot de: Vicente Sanz Rozalén

Francisco Javier Vellón Lahoz - Secretari/a
Adolfo Piquer Vidal - Membre
Albalate Bou, Pablo - Membre
Alberto Cabedo Mas - Membre
Alicia Bruno Romero - Membre
Andrea Castillo Garcia - Membre
Andrei Sorochin - Membre
Antonio Ripollés Mansilla - Membre
Begoña Bellés Fortuño - Membre
Carles Alfred Rabassa Vaquer - Membre
Carmen Jose Emo Barberá - Membre
Carmen María Fernández Nadal - Membre
Delegació de vot de: María del Carmen Corona Marzol

Cortés Valencia, Brithani - Membre
Esther Monzó Nebot - Membre
García Marzá, Vicente Domingo - Membre
Hernández Pérez, Arturo - Membre
Ignasi Navarro Ferrando - Membre
Iván Checa González - Membre
Jesús Gil Gómez - Membre
Delegació de vot de: Jorge Martí Contreras

Josep Roderic Guzmán Pitarch - Membre
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José Javier Marzal Felici - Membre
José Manuel Badia Contelles - Membre
José Manuel Marco Borillo - Membre
Juan Manuel Plasencia García - Membre
Kim Schulte - Membre
María Auxiliadora Sales Ciges - Membre
María Carmen Campoy Cubillo - Membre
María De Los Desamparados López Olivares - Membre
María José Esteve Ramos - Membre
María Luisa Nieto Soria - Membre
María Reina Ferrández Berrueco - Membre
María de la Luz Pérez Soler - Membre
Mercedes Cazalilla Hoyofrio - Membre
Mercedes Sanz Gil - Membre
Mónica Velando Casanova - Membre
Patrici Calvo Cabezas - Membre
Patricia Salazar Campillo - Membre
Regina García Martorell - Membre
Roberto Arnau Roselló - Membre
Rosario Mallench Martí - Membre
Saldivar Pereira, Claudilene - Membre
Susana Miquel Segarra - Membre
Tomàs Martínez Romero - Membre
Víctor Manuel Mínguez Cornelles - Membre

Ordre del dia

1. Informe del degà .

2. Aprovació, si escau, de les Addendes a les guies docents dels graus i màsters de
la FCHS per al curs 2020-2021. (s'adjunta documentació)

3. Aprovació , si escau, de les guies docents dels graus de la FCHS per al curs
2020-2021.(s'adjunta documentació)

4. Aprovació , si escau, de les guies docents dels màsters de la FCHS per al curs
2020-2021.(s'adjunta documentació)

5. Aprovació , si escau, dels horaris (primer semestre) dels graus de la FCHS per al
curs 2020-2021.(s'adjunta documentació)

6. Aprovació , si escau, dels horaris (primer semestre) dels màsters de la FCHS per
al curs 2020-2021.(s'adjunta documentació)

7. Aprovació , si escau , del calendari d'exàmens de la FCHS per al curs
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2020-2021.(s'adjunta documentació)

8. Assumptes de tràmit.
No hi ha

9. Torn obert de paraules.

10. Aprovació condicionada , si escau , de l'acta de la Junta de Centre del dia
16/07/2020 (sessió 13).

Desenvolupament de la sessió

1. Informe del degà .

El degà, després d'informar sobre el procediment que s'haurà de seguir per les
votacions, exposa els següents punts:

1. Felicitació a Javier Marzal que ha estat elegit de nou director del Departament
de Comunicació. Agraïment pel seu compromís amb la gestió del Departament.

2. Informació sobre canvis a la coordinació d'alguns màsters de la FCHS:

-Màster de Professorat. El nou coordinador és Sergi Selma. El degà agraeix el
treball desenvolupat per l'anterior coordinadora, Merche Marqués, i dona la
benvinguda al nou coordinador.

-MELACOM. Deixen la coordinació del màster, a setembre, Victòria Codina i
Patricia Salazar i l'assumeixen Laura Portolés i Richard Nightingale. El degà
agraeix el treball de les dues coordinadores ixents.

3. S'ha rebut la resposta d'ANECA al procés de renovació del Pla d'Estudis
d'Estudis Anglesos. S'han aprovat la majoria de les propostes realitzades des del
títol:

-Supressió dels itineraris, llevat de l'assignatura d'ELE.

-Modificació de guies docents.

-Modificació de l'assignatura del Pràcticum.

-Canvis en la denominació d'algunes assignatures.

-Noves competències del nivell de llengua.

-No ha estat acceptat el nivell C1 per poder presentar el TFG.

4. Des de la Secretaria General s'ha demanat el canvi dels representants de la
FCHS al Consell de Govern. Segons el procediment que es va aprovar en el seu
moment, els nous representants són el directors dels següents departaments:
Filologia i Cultures Europees, Pedagogia i Didàctica de les Ciències Socials, la
Llengua i la Literatura i Estudis Anglesos.

5. Finalment, el degà avança que al punt 9 de l'ordre del dia farà una intervenció
sobre els fets que s'han produït al voltant del tribunal de TFGs de l'alumnat de
Periodisme.

2. Aprovació, si escau, de les Addendes a les guies docents dels graus i màsters de
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la FCHS per al curs 2020-2021. (s'adjunta documentació)

A l'ultima Junta de Centre es va aprovar l'adecuació dels graus i màsters al nou
escenari de semipresencialitat. Ara, des de diverses agències s'ha demanat que
es traslladen a les guies docents els canvis que s'han produït, sobretot a la
docència i a l'avaluació., com a addendes a les guies docents. El degà insisteix a
dir que aquestes addendes només són obligatòries per als títols i assignatures
que han presentat canvis per al nou escenari.

El degà agraeix el treball desenvolupat per vicedeganes i vicedegans, en un
context molt complicat. Especialment, vol ressaltar el treball de la comissió de
titulació i de la vicedegana d'EA perquè aquesta tasca l'han hagut de fer en
moments crítics per a la titulació, tot just després d'haver rebut l'informe
d'ANECA.

S'aprova per assentiment

3. Aprovació , si escau, de les guies docents dels graus de la FCHS per al curs
2020-2021.(s'adjunta documentació)

El degà agraeix el treball desenvolupat per les vicedeganes i vicedegans en la
tasca de revisió i aprovació de les guies docents en una situació tan difícil com
l'actual. Vol remarcar, sobretot, el treball dels dos vicedegans dels graus de
Mestre/Mestra per les dificultats que han hagut d'afrontar amb algunes
assignatures dels seus respectius graus.

S'aprova per assentiment

4. Aprovació , si escau, de les guies docents dels màsters de la FCHS per al curs
2020-2021.(s'adjunta documentació)

El degà agraeix el treball desenvolupat per les coordinadores i coordinadors de
màsters per contriibuir a l'adecuació de les guies docents a la nova situació i a
mantindre la qualitat.

S'aprova per assentiment

5. Aprovació , si escau, dels horaris (primer semestre) dels graus de la FCHS per al
curs 2020-2021.(s'adjunta documentació)

El degà indica que a la dificultat habitual de distribuir horaris i aules de la FCHS,
enguany s'han d'afegir els problemes creats pel nou context. Per a l'elaboració
dels horaris s'han tingut en compte dos aspectes:

-Determinació de les decisions de cada títol en la nova situació

-Els problemes d'espais habituals a la FCHS.

El degà insisteix a dir que es tracta dels horaris per al primer semestre. Al SIA,
per al segon semestre, apareixerà un horari provisional perquè no sabem cap a
on anirà la situació sanitària. El degà demana a les vicedeganes i vicedegans i a
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l'estudiantat flexibilitat per si, arribat el moment, cal fer modificacions importants
als horaris del segon semestre, bé cap a la presencialitat, bé cap a una altra
situació que dependrà de les condicions sanitàries.

El degà agraeix el treball de les vicedeganes i vicedegans, de les vicedeganes
Patricia Salazar i Esther Monzó, i de tot el personal PAS del deganat.

S'aprova per assentiment

6. Aprovació , si escau, dels horaris (primer semestre) dels màsters de la FCHS per
al curs 2020-2021.(s'adjunta documentació)

El degà agraeix l'esforç i dedicació de les coordinadores i coordinadors de
màsters, de les vicedeganes Patricia Salazar i Esther Monzó, i de tot el personal
PAS del deganat.

S'aprova per assentiment

7. Aprovació , si escau , del calendari d'exàmens de la FCHS per al curs
2020-2021.(s'adjunta documentació)

El degà agraeix el treball de vicedeganes i vicedegans, de graus, de
coordinadores i coordinadors de màsters, de les vicedeganes Patricia Salazar i
Esther Monzó, i del personal PAS del deganat.

S'aprova per assentiment

8. Assumptes de tràmit.

9. Torn obert de paraules.

El degà intervé com a professor del grau de Periodisme implicat en la
problemàtica creada al voltant de l'avaluació de TFGs d'aquesta titulació:

Benvolgudes i benvolguts,

Tot i que aquest greu incident s’ha produït al marge del meu exercici com a degà
de la Facultat, em sento en l’obligació de donar una explicació a la Junta.

Vull traslladar-vos les meues més sinceres disculpes per les
desafortunadesexpressions que apareixen en aquesta gravació en la part
corresponent a les deliberacions privades del tribunal. Hem de fer un esforç per
desterrar aquest tipus de

llenguatge, jo el primer. Vull dir-vos que no em reconec en aquest ús
inacceptable del llenguatge, aquells que em coneixeu ho sabeu, i que,
conscientment, no subscric aquestes paraules i les rebutge sense pal·liatius.
Aquestes inapropiades expressions no

representen en absolut la meua concepció de l’alumnat. Em dedique a aquesta
professió, i estic ací a la universitat, perquè aprecie l’ensenyament i el seu
subjecte, l’estudiantat. Com a degà sempre he escoltat amb interès i respecte a
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l’alumnat i he

impulsat, conjuntament amb el meu equip, accions per beneficiar a l’estudiantat,
com ara un nou programa de beques de formació o tallers d’ocupabilitat
específics.

Per altra banda, vull remarcar que l’avaluació dels TFG s’ha fet amb total
correcció i rigor acadèmic. Els integrants del tribunal posarem en mans del Síndic
de Greuges tota la documentació que demostra l’avaluació individualitzada de
cada treball. A més, des Facultat i d’acord amb el títol, s’ha decidit substituir
completament als membres del tribunal per tal que 3 docents que no han
participat en la primera convocatòria s’encarreguen de l’avaluació de la nova
convocatòria, per tal d’evitar malestars.

No us vull negar el meu disgust personal amb el que ha succeït. Em trobe, i
també els meus companys i companyes, molt afectat pel que ha passat. Estem
pagant la nostra errada amb un escarni públic i un linxament mediàtic, amb
notícies plagades

d’inexactituds i falsedats. Jo personalment he rebut amenaces anònimes al meu
correu electrònic corporatiu. Us assegure que no és plat de bon gust.

Vull que sapigueu que hi ha més contextos dintre dels vídeos. En les 12 hores de
gravacions predominen els comentaris positius cap al nostre alumnat. Com a
professor vull que quedi clar que jo no tinc cap dubte de la competència i
professionalitat de

l’estudiantat de quart curs del Grau en Periodisme de la UJI. Estic segur que els
espera un brillant futur laboral i vull desitjar-los la màxima sort en el seu camí
professional. El seu èxit, serà el meu.

Per últim vull dir-vos que estic a la disposició de qui ho necessite, o ho demane,
perdonar-li una explicació més detallada d’aquest greu incident.

Us prego que accepteu les meues més sinceres disculpes.

Gràcies a totes i tots per escoltar-me.

Auxiliadora Sales agraeix i accepta les disculpes del degà, però, atesa la
gravetat dels fets, pregunta si la FCHS prendrà altres mesures donada la
gravetat del contingut del video que mostra la falta de respecte i ètica
professional d'alguns professors d'aquest centre cap a l'estudiant. Això vulnera el
Codic Ètic de la UJI i per tant, requereix assumir les responsabilitats a qui
pertoque

El degà respon que des de la FCHS s'han seguit totes les indicacions del
rectorat, vicerectorats i Consell de l'Estudiantat:

-Es va redactar una carta de disculpa.

-Està col·laborant amb la investigació desenvolupada pel Síndic de Greuges, a
qui se li ha remès tota la documentació sobre l'avaluació dels TFGs.

-Assumirà qualsevol decisió que adopte la Universitat.
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Quan va començar la polèmica amb la difusió dels vídeos ja es van prendre
mesures:

-Retirar els vídeos amb les gravacions

-Redactar una carta pública de disculpa

-S'han oferit reunions per demanar disculpes personals

-S'han donat repostes als requeriments dels diversos estaments universitaris.

Javier Marzal, com a director del Departament de Comunicació, indica que tot el
col·lectiu del Departament es troba molt afectat, avergonyit pel contingut d'alguns
moments del vídeo, que qualifica de lamentables i d'inadmissibles.

Considera que el degà ho ha explicat perfectament en la seua intervenció. En un
context molt complex per a tots, el professorat implicat ha fet un esforç per
pal·liar els efectes del que ha succeït.

A l'ecosistema digital, considera que caldrà gestionar i crear normatives al voltant
de totes les situacions acadèmiques on siga necessària la gravació per dur a
terme l'avaluació.

10. Aprovació condicionada , si escau , de l'acta de la Junta de Centre del dia
16/07/2020 (sessió 13).

El degà, una vegada aprovat el punt de l'ordre del dia, desitja unes bones
vacances a totes i tots els membres de la Junta.

S'aprova per assentiment

Còpia autèntica del document signat electrònicament per Andreu Casero Ripollés com a secretari/ària i segellat electrònicament
per la Universitat Jaume I el 23/07/2020 a les 09.40 h amb el vistiplau de la presidència. Se'n pot comprovar l'autenticitat
accedint al web http://www.uji.es/documents i introduint-hi el codi segur de verificació 39329FE4A36B134B9169.

7


